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Abstract (en)
[origin: ES8405957A1] A system which permits the measurement, during operation, of the arc voltage electrodes having an upper metal portion (4)
cooled by circulating water. The system employs an electrical instrumentation-cable (16) attached to a piece (5) for fixing the graphite consumable
portion (3) of the electrode. This cable runs along the axis of the metal portion (4) and then inside one of the water-supply pipes (11), terminating at
an electronic box (14) which converts the incoming measurement signal into a light wave.

Abstract (fr)
Dispositif permettant de mesurer, sur chacune des électrodes, la tension d'arc en cours de fonctionnement, les électrodes étant du type possédant
une partie supérieure (4) métallique et refroidie par circulation d'eau. On utilise un fil électrique de mesure (16) partant de la pièce (5) de fixation
de la partie en graphite (3) de l'électrode. Ce fil passe dans l'axe de la partie métallique refroidie (4) puis passe à l'intérieur d'une des conduites
d'amenée d'eau (11), pour aboutir à un coffret électronique (14) transformant le signal de mesure reçu en onde lumineuse.
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